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Ordförande: Salina Söderberg
Vice Ordförande: Frida Endertorp
Kassör: Valdemar Linhem

Ledamot: Alma Thunberg
Ledamot: Kelly Helsing
Ledamot: Wilma Löfgren
Ledamot: Alice Tjärnén
Ledamot: Sofia Njurin
Ledamot: Alva Apelqvist
Ledamot: Saga Olsson
Ledamot: Eline Frost
Ledamot: Filippa Hanna
Ledamot: Ella Almroth
Ledamot: David Nilsson
Ledamot: Isabella Bergfors
Ledamot: Charlie Söderholm
Ledamot: Maya Lundgren

Formalia
F1 Möte öppnas

F2

Val av sekreterare: Maya Lundgren

Val av justerare: Eline Frost

F3 Fastställa föredragslista

Information

I1 Gå igenom föregående protokoll

Detta är ordförandens uppgift.



I2 Nytt från HumSek

Representant inom HumSek tar upp eventuell info

Mycket nya saker från HumSek har hänt. Tre event har planerats i vår. En
typ festkommitte har uppkommit. Nu på fredag 4/3 nytt möte.
Mycket saker har pratats om på mötet så att det ska bli ett mer socialt
sammanhang mellan de olika föreningarna i HumSek.
Ett nytt studentkårhus hösten 2023.

I3 Nytt från SAMO

SAMO tar upp eventuell info
Inga SAMO möten än, vilket betyder att ingen ny information har uppkommit.
Salina ska höra runt och se när eventuellt nytt möte tar plats.

I4 Ekonomisk rapport

Kassör tar upp eventuell info
termins avdrag har kommit och Splitt har fått lite mer pengar. Se om en kan
utöka budget för styrlelsen. Det ser stabilt ut.

Diskussion

D1 Presentationskväll
Funderar på att förlänga tiden till anmälningstiden. 5-6 har hittills anmälts sig. Kan se rörigt
ut om en förlänger många anmälningstider. Fortfarande oklart vart vi ska vara under
presentationskvällen den 4/3, inga svar från Peter.
PSA till framtiden boka lokal tidigt cirka tre veckor innan.

D2 Skrivartävling
Bidragen är nu anonyma, mappen med bidragen ska läggas ut på discord. De som ska läsa
igenom bidragen får runt en vecka på sig att läsa. Ett möte om budgeten ska planeras. Ingen
stress när det gäller mötet om budgeten om många har mycket att läsa/studera.

D3 Vårfest
Inget mer har diskuterats sen föregående möte. Denna punkt avvaktas lite, vi ser vad som
händer med allt annat.



D4 Skrivcirklar
En undersökning las upp på instagram om vilket dag som skulle passa bäst och onsdag var
den dagen som majoriteten röstade på. 16.00 är en bra tid för skrivcirklarna. Förslaget är då
att lägga skrivcirklarna varannan vecka på onsdagar kl 16.15. Börjar förmodligen nästa
vecka. HumSek rummet planeras att användas för cirklarna, om det är ledigt.

D5 Fulsittning
En fulsittning ska vi ha någon gång i framtiden. Planeringen är klar behöver bara hitta en
lokal och ett bra datum. Inte för nära i datum för HumSek sittningen så att fler vill och kan gå.
Kanske runt i slutet av Maj och i början av Juni.

Beslut

B1 Beslut om Skrivartävling
Inga beslut att ta

B2 Beslut om Skrivcirklar
Vi startar upp skrivarcirklar onsdag nästa vecka.
godkänt

B3 Beslut om Fulsittning
Inga beslut att ta

Övriga Punkter:
Eline drar ut på mötet med frågor om mottagningen
PSA: Hitta en annan leverantör för overallerna. Skicka iväg blanketterna mycket tidigare.
Prata med WE DIG IT om hur de får tag på overallerna.

F4 Möte avslutas

Underskrifter
Ordförande:

Sekreterare:

Justerare:


